
Protokoll Styrelsemöte Järavallsvägens samfällighetsförening 
 
Tid;  9 februari 2015 
Plats; Bernth Browall/90 
 
Närvarande Sven Gunnarsson, ordförande  
 

Nils Kullendorff, kassör 
Henrik Jönsson, sekreterare  
Magnus Isaksson 

  Bernth Browall 
Cecilia Wohltat 
Geoffrey Smith 

 
 

 
1. Ordföranden förklarar mötet öppnat 
 
2. Dagordningen godkänns 
 
3. Valberedningen 
 

Valberedningen informerar om att de har hittat två nya ledamöter till styrelsen. Maud 
Karander och Anna Idom är intresserade av att delta i samfällighetens styrelse. 
Vakanta platser att fylla på årsmötet är en revisor och en suppleant till styrelsen. 
Ordförande Sven Gunnarsson kommer att skicka ut ett mail om att det finns vakanta 
positioner som behöver tillsättas på årsmötet. 

 
4. Ekonomi. Genomgång av den finansiella ställningen.  
 

Sedan förra mötet så har det kommit in en faktura på cirka 10 000 kr för skottning. För 
2016 kommer 35 000 kronor att budgeteras för skottning. 400 kronor/hushåll kommer 
att sättas av för fondering till de olika torgen. Föreningens ekonomi är fortsatt god och 
det finns cirka 180 00 i föreningens kassa.  

 
5. Erbjudande från Insatnet om fiberanslutning, när avslutas arbetet på området? 
 

Insatnet kommer att återställa allt till tidigare skick då arbetet på området är avslutat. 
 
6.  Underhåll torgen. Intagande av anbud för skötsel av området. Olika alternativ: 
 

På årsmötet kommer det att sonderas kring olika alternativ för skötsel av området. 
Följande alternativ kommer att diskuteras: 
1) Fullt underhåll från externt företag, 2)Visst underhåll från externt företag, 3) Varje 
hushåll sköter sitt eget område 

7.  Stämma och framtagande av material inför stämman: 

Kallelse & bokning av lokal. – Klart 
Förvaltningsberättelse. – Klart, några små korrigeringar kommer att göras. 



Resultaträkning och balansräkning. Nils och Sven ordnar detta till årsmötet. 
Revisionsberättelse. Nils pratar med revisorerna om detta. 
 
 
 

8 Andra punkter 

Styrelsen kommer att sätta upp skyltar om lekande barn i området på tre olika ställen.
Lyktstolpen utanför 64 är fortfarande sned. Den kommer dock att lagas inom kort. 

 
9. Mötet avslutades 
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